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NR. VRAAG AGENDAPUNT VRAAG ANTWOORD 

1 RC 5 Vrijliggend fietspad Purmerenderweg. 

Er wordt cofinanciering verwacht vanuit de vervoersregio. 

Wat is het percentage dat resteert voor de gemeente? 

 

Hier is op voorhand nog geen duidelijkheid over te geven. 

De route langs de Purmerenderweg valt niet onder de 

regionale fietsverbindingen van de Vervoerregio. Hierop is 

dan ook geen medefinanciering vanuit de fietsinfrastructuur 

mogelijk.  

Of er mogelijkheden zijn voor medefinanciering vanuit het 

thema verkeersveiligheid is afhankelijk van de maatregelen 

die uit het verkeersonderzoek gaan voortkomen. In het 

onderzoeksproces zal ook afstemming plaatsvinden met de 

Vervoerregio om deze mogelijkheden op medefinanciering 

nader af te stemmen.  

 

2 RC 7 Is nu al te verwachten, dat er divergentie zal optreden 

tussen het Integraal Huisvestingsplan onderwijs en de 

richting die genoemd is in de Dorpsontwikkelingsvisie van 

Middenbeemster?  

 

Het IHP wordt op dit moment ambtelijk voorbereid en zal 

begin 2021 ter besluitvorming aan het college en, na 

vaststelling in het college, aan de raad worden voorgelegd. 

Eventuele consequenties voor de ontwikkeling van het 

Intergraal Kind Centrum worden hierna duidelijk. 

 

3 RC 7 Is er een reden voor het feit dat er nu een nieuw begrip 

wordt geïntroduceerd voor de nieuw te bouwen school 

annex namelijk Integraal Kindcentrum i.p.v. Brede School 

Blauwe Morgenster? 

 

Een Integraal Kind Centrum is meestal een verder gaande 

vorm van een Brede School waarbij door alle betrokken 

partijen gewerkt wordt vanuit één pedagogische visie en 

als één team. 

 


